
Motion till våren RAS-årsmöte 
 
 
Jag förslår att styrelsen bjuder in någon företrädare för Kolmårdens Vägförening för att 
redogöra för arbetet med hastighetsreducerande åtgärder på Råsslavägen, enligt 
vägföreningens årsmötesprotokoll (oktober 2021). 
 
 
 
/ Ingemar Sjöström, 4C 
 


